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Technische Information 
Technical Information 

 
12/2017 

 
911 GT3 CUP GEN I / II (991) 

 
Hauptbremszylinder 

 Brake Master Cylinder 
 
 

Fahrzeug / Vehicle:   911 - CUP GEN I / II 
Bauteil / Part:  Hauptbremszylinder / Brake Master Cylinder 
Modell / Model  ab 2013 / from 2013 
 
 
Porsche Motorsport weist darauf hin, dass bei der Verwendung eines ABS Systems folgender 
Hauptbremszylinder zu verwenden ist.  
 
 
1. Teileliste 
 

Pos Sachnummer Bezeichnung Anzahl pro 
Fahrzeug 

1 991.355.170.8E Hauptbremszylinder d=17,8 mm 2 

 
 
2. Bemerkung 
 
Bei Verwendung des o.g. Hauptbremszylinders mit der Teilenummer 991.355.170.8E verlängert sich 
der Service Intervall (Austausch des Bauteils) von 30 h / 5000 km auf 90 h oder 15.000 km.  
 
Bei der Verwendung des Hauptbremszylinders mit der Teilenummer 991.335.170.8C bei Fahrzeugen 
ohne ABS System gilt weiterhin ein Serviceintervall von 30 h oder 5000 km. (siehe Technische 
Information 05/2016) 
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3. Teilebestellung 
 
Bitte bestellen Sie die Teile unter Nennung der Fahrgestellnummer(n) Ihres / Ihrer Fahrzeuge per Email 
an: raceparts@porsche.de 
 
Hinweis: 
Nach der oben genannten Bestellung erfolgt eine einmalige, kostenfreie Bereitstellung der beiden 
Hauptbremszylinder, um Ihr / Ihre Fahrzeug(e) mit eingebautem ABS System umzurüsten.  
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Porsche Motorsport requires the installation of the brake master cylinder below in combination with the 
operation of an ABS system. 
 
1. Part List 
 

Pos Part Number Title Pieces per Car 

1 991.355.170.8E Brake Master Cylinder d=17,8mm (0,70“) 2 

 
 

 
2. Remark 
 
Usage of the aforementioned brake master cylinder with the part number 991.355.170.8E, allows for an 
extended service interval extending from 30 h / 5000 km to 90 h, or 15.000 km.  
 
Operation with the brake master cylinder of the part number 991.335.170.8C, warrants the usual 
service interval of 30 h or 5000 km, when using a racecar with no ABS system. (Please refer to Technical 
Information 05/2016) 

 
 

3. Parts order 
 
Please order the parts for your cars indicating the Vehicle Identification Number of your car / your cars 
via email: raceparts@porsche.de 

 
Note: 
In accordance with the aforementioned instruction, a one-time, free of charge replacement of the two 
brake master cylinders will be supplied for your ABS equipped racecar  
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